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O b e c  S u l í n                   

                           

Z á p i s n i c a 

 

zo VI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sulíne, 

konaného dňa 2. apríla 2024 

 
 

Prítomní : Anna Hiľáková – starostka obce 

                  Bc. Marián Imrich 

                  Lukáš Kičura 

                  Bc. Martin Kurcin 

                  Peter Kurcin 

 

Neprítomný ospravedlnený: Samuel Malast 

 

Helena Malastová - zapisovateľka 

 

1.   Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

2 .   Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva  

3.   Komunitný plán sociálnych služieb 2024 - 2030 

4.   Plnenie rozpočtu k 31.12.2023 

5.  Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením  

6.  Informácie MAS Ľubovniansko 

7. Rôzne: a) Rekonštrukcia zvonice v časti Malý Sulín 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

      

   K bodu 1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

     Starostka obce, Anna Hiľáková, otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva o 13,15 hod.   Privítala 

prítomných a oboznámila ich s navrhovaným programom, ktorý poslanci jednomyseľne schválili.    

Program zasadnutia bol zverejnený na webovom sídle obce www.sulin.sk  a odoslaný poslancom   dňa 

25. marca 2024.  

     Starostka za overovateľov zápisnice určila Bc. Mariána Imricha a Bc. Martina Kurcina. 

     Do návrhovej komisie navrhla Lukáša Kičuru a Petra Kurcina.  

     Prítomní poslanci návrhy jednomyseľne schválili. 

 

http://www.sulin.sk/
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K bodu 2.   Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

       Pri kontrole uznesení starostka konštatovala, že uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva boli 

splnené, neboli jej uložené žiadne úlohy. 

     Poslanci to vzali na vedomie.  

 

K bodu 3. Komunitný plán sociálnych služieb 2024 - 2030 

     Vzhľadom k tomu, že Komunitný plán sociálnych služieb, ktorý mala obec vypracovaný bol platný 

na obdobie rokov 2018 - 2023, starostka požiadala RNDr. Radomíra Babiaka, PhD., ktorý vypracoval 

pôvodný,   o vypracovanie nového Komunitného plánu na roky 2024 – 2030. Keďže návrh Komunitného 

plánu bol zaslaný ešte v decembri na roky 2023 - 2030, je potrebné požiadať spracovateľa,  aby nám 

opravil obdobie (roky) schváleného Komunitného plánu.  

Komunitný plán bol poslancom zaslaný emailom 15.3.2024 a zverejnený na úradnej tabuli.  

Poslanec Martin Kurcin sa pýtal, či obec je registrovaná v registri poskytovateľov sociálnych služieb.  

Starostka odpovedala, že bola zaregistrovaná v registri PSK v roku 2019 terénna opatrovateľská služba, 

ale keďže sme nevykonávali žiadnu činnosť, tak sme v roku 2023 požiadali o výmaz z registra.   

Podmienky poskytovania sociálnych služieb sú zložité. Opatrovateľskú službu môže poskytovať iba 

opatrovateľ, ktorý musí mať absolvovaný aspoň opatrovateľský kurz. Opatrovaná osoba musí mať 

vydané rozhodnutie o stupni odkázanosti a platí za poskytované služby, ktoré sú finančne vysoké.   

     Komunitný plán sociálnych služieb na roky 2024 – 2030 poslanci jednomyseľne schválili.  

   

 K bodu 4. Plnenie rozpočtu obce k 31. 12. 2023      

 

   Starostka povedala, že plnenie rozpočtu bolo zaslané poslancom e-mailom dňa 25. marca 2024.  

Plnenie príjmov k 31.12.2023 je vo výške 209.071,74, čo predstavuje 90,09 % z upraveného rozpočtu.  

Bežné príjmy sú vo výške 133.548,59 €, kapitálové príjmy 32.300,- € a príjmové finančné operácie vo 

výške 43.223,15 €, toho prevod z rezervného fondu 42.548,58 €. 

Skutočné výdavky sú vo výške 165.086,83 €, čo je 71,13 % plnenie upraveného rozpočtu. Bežné 

výdavky predstavujú 130.505,28 € a kapitálové výdavky  34.581,55 €.  

     Poslanci plnenie rozpočtu vzali jednomyseľne na vedomie.  

 

 

K bodu 5. Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením       

  

     Starostka obce oboznámila prítomných s úpravou rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2024, 

ktorým sa navýšil rozpočet o 6.198,- € z dôvodu poskytnutia dotácie  zo ŠR na voľby prezidenta, 
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prenesený výkon štátnej správy, dotácia pre DHZO a z dôvodu navýšenia vlastných príjmov, ktoré  sa 

navýšili o 500,- €.    

     Poslanci úpravu rozpočtu vzali jednomyseľne na vedomie.  

 

K bodu 6. Informácie MAS Ľubovniansko  

      

    K tomuto bodu starostka povedala, že na stretnutí členov MAS (Miestna akčná skupina) dňa 1.2.2024  

sa ako členovia dohodli na jednotlivých opatreniach a to tak, že obce, ktoré už majú vypracované 

projektové dokumentácie a vydané stavebné povolenie a výška ich žiadosti sa pohybuje aj nad 100 tis. 

eur, umožnia poskytnúť týmto obciam vyčerpať zvyšok alokácií. Členovia MAS sa zhodli na tom, že 

bude lepšie, ak príspevok bude poskytnutý obci, ktorá už má pripravené podklady napr. projektovú 

dokumentáciu alebo vydané stavebné povolenie. 

Na predchádzajúcom zasadnutí zastupiteľstva sme hovorili, že máme v pláne zapojiť sa do druhej výzvy 

MAS, podopatrenie 7.2 a  požiadať o NFP na vyrovnanie terénu za Domom kultúry. Keďže na základe 

nových poznatkov starostka zistila, že  30 tis. € by nám na to nepostačovalo, navrhuje  túto čiastku pustiť 

obci Chmeľnica alebo Novej Ľubovni, ktoré už majú projekty pripravené.  

Peter Kurcin povedal, či aj oni budú potom ochotní sa vzdať svojho nároku, ak bude iná obec potrebovať 

na projekt.  

Martin Kurcin sa pýtal, či už niekto dostal cez MAS nejaké financie.  

    Starostka odpovedala, že zatiaľ nikto.  

Týmto systémom sa bude postupovať aj pri Pláne obnovy, kde sa bude potrebné registrovať na 

registračnom informačnom systéme  RISK, ktorý zriadil VÚC PSK. Projekty, ktoré budú v RISK a budú 

po dohode vybraté, začnú s prípravou a budú im pridelené aj finančné prostriedky a to v takej výške, 

v akej budú žiadať.  

 

K bodu 7.  Rôzne:  Rekonštrukcia zvonice v časti Malý Sulíne:   

 

     K rekonštrukcii zvonice starostka povedala, že do konca septembra 2024 bude potrebné ukončiť celý 

projekt rekonštrukcie zvonice aj s podaním žiadosti o platbu. Z  PPA máme schválených 29.999,43 €, 

ale vzhľadom k tomu, že žiadosť bola podaná ešte v roku 2019,  zvýšili sa ceny tovarov i služieb, a tak 

sa navýšili aj výdavky. Z vlastných prostriedkov  budeme musieť uhradiť ešte 19.417,84 €, nakoľko 

dodatok k zmluve s fi NOVSTAV po vypracovaní novej cenovej ponuky je vo výške 49.417,27 €.  

Taktiež bolo potrebné vypracovať Dodatok k zmluve o dielo ohľadom sociálneho aspektu, kde sme 

nešťastne uviedli, že zhotoviteľ na celú dobu realizácie stavebných prác zamestná minimálne dve osoby, 

ktoré patria k marginalizovanej rómskej komunite a zároveň sú dlhodobo nezamestnaní. Tam nastal 

problém so zhotoviteľom, ktorý najprv žiadal od nás vykryť finančne nezamestnaných, nakoniec tento 

problém sa vyriešil. Starostka informovala poslancov emailom o týchto skutočnostiach.    
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 Aj napriek tomu, že už máme vysúťaženú firmu NOVSTAV – SL, Stará Ľubovňa, starostka požiadala 

o predloženie cenovej ponuky aj firmu J a L &Š, s.r.o.,   ktorá predložila ponuku na 49.941,66 €, čo je  

vyššia,  a to dokonca bez elektromontáže.  Taktiež firma ARMAKOV nám dala ponuku na zastrešenie 

zvonice.  Starostka dala poslancom na zváženie, či neodstúpime od  zmluvy s PPA a rekonštrukciu 

budeme uskutočňovať z vlastných prostriedkov.  

     Poslanci po diskusii nakoniec súhlasili s pokračovaním už podpísanej zmluvy a realizovaním 

rekonštrukcie Zvonice cez schválenú žiadosť z PPA.  

 

 

 

K bodu 8. Diskusia 

 

    Vzhľadom k tomu, že na úrade práce momentálne nie sú žiadne projekty a obec musí zamestnať 

osobu do informačného centra, starostka predložila návrh, aby táto činnosť bola riešená prostredníctvom 

Asociácie spotrebiteľských subjektov Slovenska, ktorá prejavila záujem o poskytovanie tejto služby. 

S touto asociáciou by sme mohli uzatvoriť zmluvu na nižšiu sumu, čím by sme ušetrili na výdavkoch.  

    Poslanci s týmto návrhom súhlasili.  

 

     Poslanec Martin Kurcin sa pýtal, či už je známy termín začiatku opravy štátnej cesty Sulín – Malý 

Lipník.  

Starostka odpovedala, že možno čakajú za dobrým počasím, nakoľko krovie okolo cesty je už vyčistené. 

 

    Poslanec Imrich navrhol urobiť nejaké zábrany pri vchode do kotolne Domu kultúry, pretože je to 

tam dosť nebezpečné.  

Starostka povedala, že možno bude potrebné urobiť bránku. 

 

     Poslanec Kičura sa pýtal, či bude vyriešený školský autobus, pretože rodičia i deti sa sťažujú. Tento 

zrušený spoj bol posudzovaný za školský.  

K tomuto problému sa vyjadril aj poslanec Martin Kurcin , ktorý bol iniciátorom a predsedom petície. 

Členmi petície bola starostka a otec duchovný Sirotňák.   

Starostka povedala, že telefonicky ich urgovala, petícia sa musí poslať na PSK, odbor dopravy a najskôr 

možno dôjde v mesiaci máj.  

 

     Poslanec Kičura navrhuje požiadať o osadenie značky zákazu vjazdu smerom na Závodie nad 7,5 

ton, pretože táto cesta nie je na vyššiu záťaž postavená a dochádza k jej poškodeniu.  

Starostka povedala, že o tomto probléme vie, ale sú tam lesy a aj lesohospodársky plán stanoví ťažbu, 

tak inak sa tam nedostanú. Požiadame OR PZ o schválenie osadenia značky, ale značku si musíme dať 
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urobiť my. Bude potrebné sa spojiť aj so starostom z Mníška nad Popradom, aby tak urobil aj on z druhej 

strany. 

     

    Keďže poslanci nemali žiadne pripomienky a ani návrhy,  starostka im poďakovala za účasť                    

a  zasadnutie zastupiteľstva ukončila o 15,20 hod.  

   

 

 

 

Overovatelia zápisnice :  Bc. Marián Imrich                                                    Anna Hiľáková 

                                         Bc. Martin Kurcin                                                     starostka obce  

                 

                                                               

Zapisovateľka:   Helena Malastová           
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O b e c  S u l í n 

        

 

U Z N E S E N I A 
 

zo VI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Sulíne,  

konaného dňa 2. apríla  2024 

___________________________________________________________________________ 

 
Uznesenie č. 57 

 

       Obecné zastupiteľstvo na svojom  zasadnutí 

 

 A.  s ch v a ľ u j e     program   zasadnutia obecného zastupiteľstva takto:    

 

1.   Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

2 .   Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva  

3.   Komunitný plán sociálnych služieb 2024 - 2030 

4.   Plnenie rozpočtu k 31.12.2023 

5.  Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením  

6.  Informácie MAS Ľubovniansko 

7. Rôzne: a) Rekonštrukcia zvonice v časti Malý Sulín 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

   B.   v o l í    Petra Kurcina a Lukáša Kičuru  do návrhovej komisie, 

   C.   u r č u j e  Bc. Mariána Imricha a Bc. Martina Kurcina za overovateľov zápisnice 

 

Hlasovanie: 

Za:            4                                                         Proti:           0                        Zdržali sa:   0 

 

 

Uznesenie č. 58 

_________________________Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ_____________ 

     

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne  

a) konštatuje,  

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia boli splnené 

 

Hlasovanie: 

Za:            4                                                           Proti:         0                          Zdržali sa:  0 
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Uznesenie č. 59 

   Komunitný plán sociálnych služieb 2024 - 2030 

___________________________________________________________________________ 
 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne 

 

a) s ch v a ľ u j e    
            

 Komunitný plán sociálnych služieb 2024 - 2030           

 

Hlasovanie: 

Za:          4                                                             Proti:    0                              Zdržali sa:  0 

 

 

 
 

Uznesenie č. 60 

Plnenie rozpočtu obce k 31.12.2023 

__________________________________________________________________________________ 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne          

a)  berie na vedomie  

Plnenie rozpočtu obce k 31.12.2023:   

 Rozpočet Úprava Skutočnosť 

Bežné príjmy 114 528,00 134 603,00 133 548,59 

Kapitálové príjmy 0,00 35 000,00 32 300,00 

Finančné operácie 20 000,00 62 475,00 43 223,15 

Príjmy spolu: 134 528,00 232 078,00 209 071,74 

 

 Rozpočet Úprava Skutočnosť 

Bežné výdavky 114 528,00 151 078,00 130 505,28  

Kapitálové výdavky 20 000,00 81 000,00 34 581,55 

Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 

Výdavky spolu: 134 528,00 232 078,00 165 086,83 

    

 

Hlasovanie: 

Za:            4                                                           Proti:         0                        Zdržali sa:  0 
 



8 
 

Uznesenie č. 61 

Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením   

 _________________________________________________________________________________ 

   

 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne 

 

 berie na vedomie    

 

 úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2024, ktorým sa navyšuje rozpočet obce v príjmovej   

i výdavkovej časti o 6.198,- € a to z dôvodu poskytnutia dotácie zo ŠR na voľby prezidenta, prenesený 

výkon štátnej správy, dotácia pre DHZO a vlastné príjmy 

 

Príjmy celkove :                 184.798,- €   

           
v tom: bežné príjmy :               124.798,- €              

           kapitálové príjmy :                   0,- €                            

           finančné operácie :          60.000,- €                                       

 

Výdavky celkove :              184.798,- €                   

 
 v tom :  bežné výdavky:          124.798,- €                          

              kapitálové výdavky :    60.000,- €                 

              finančné operácie :                0,- € 

 

 

 

 

Hlasovanie: 

Za:              4                                                          Proti:          0                           Zdržali sa:  0 

 

 

 

Uznesenie č. 62 

 Informácie MAS Ľubovniansko  

_______________________________________________________________________________ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne 

 

b e r i e  n a  v e d o m i e   

a) informácie týkajúce sa druhej vyhlásenej výzvy MAS  

b) informácie týkajúce sa MAS Ľubovniansko  -  projekt rekonštrukcie zvonice  

   

Hlasovanie: 

Za:          4                                                              Proti:             0                        Zdržali sa:    0 
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Uznesenie č. 63 

Rôzne   

 

Obecné zastupiteľstvo v Sulíne  

 

d o p o r u č u j e 

starostke obce zabezpečiť osadenie dopravnej značky pri rybníku smerom na Závodie – zákaz vjazdu 

dopravným vozidlám nad 7,5 t.  

 

                                                                                                 Termín: do najbližšieho zasadnutia OZ 

 
 

    Hlasovanie: 

Za:              4                                                          Proti:          0                           Zdržali sa:  0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   Overovatelia zápisnice :  Bc. Marián Imrich                                                    Anna Hiľáková 

                                            Bc. Martin Kurcin                                                     starostka obce                                                                                                                             


